



Lion Class Newsletter January of 2018

Dear Parents,

Well 2018 just started! I wish everyone a Happy new year! This will be our schedule for January. We will continue to work hard learning new vocabulary words, phonics, pronunciation, and writing. Their English has improved a lot and they are at a very high level of proficiency compared to other children their age. Go lion class.

Best regards,

Tr. John

Reading

This will be our schedule for January. We will be learning three new books together. We will be preparing for the reading contest during the 15th - 19th.

These books will be focusing on sentence structure as well as all the previous books. We will learn more vocabulary words and learn more sentences together.

January 2nd- January 5th - "Review!"

January 8th- January 12th - "Inu Duck's Toy"

January 15th- January 19th - "Prepare for reading contest"

January 22th- January 26th - "I Can do it all"

January 27th- January 30th - "Catch up and review"

Core Material

In January, we will be focusing on "Our pets". We will talk about different animals and also what they look like. We will also be learning what pets need as well and how to treat and respect life.

January 2nd - January 5th - "Review!"

January 8th - January 12th - "Unit 1 week 3 Anthology" – Our Pets

January 15th - January 19th - "Unit 1 week 3 Anthology" – Our Pets

January 22th - January 26th - "Unit 1 week 3 Anthology" – Our Pets

January 27th - January 30th - "Catch up and review"

MPM

In January, we will be practicing how to arrange magnets. We will be learning different properties such as shapes, colors, and directions. Also we will learn about combination and separation of numbers. We will do lots of practice together as well in our math class.

January 2nd - January 5th - "C5: p6-10" Spatial Description

January 8th - January 12th - "C5: p11-14" Counting Objects

January 15th - January 19th - "C5: p15-18" Spatial Correspondence

January 22th - January 26th - "Catch up and review"

January 27th - January 30th - "Catch up and review"

Phonics

In January we will be learning short vowel "u" and short vowel "e" together. We will be learning how to pronounce and how to use it in sentences. Blending onsets with short vowel "e" rhymes. How to connect spelling, writing, and speaking. Their phonics is at a VERY high level for their age, and this will really help them with their reading ability.

January 2nd - January 5th - "p119 -123": Short Vowels

January 8th - January 12th - "p126 129": Short Vowels

January 15th - January 19th - "p130-134": Short Vowels

January 22th - January 26th - "p137-139, 141": Short Vowels

January 27th - January 30th - "p143, 145": Short Vowels

Physical Education

This is our PE class during January, we will also exercise hard and try to teach the kids how to eat healthy as always. I will also teach them not to sit around watching TV or starring at an iPad all day. Go outside and play or relax with a good book:)

January 2nd - January 5th - "Duck duck goose"

January 8th - January 12th - "Balance"

January 15th - January 19th - "Basketball"

January 22th - January 26th - "Jump!"

January 27th - January 30th - "Car marathon"

Songs and Movement

In January, we will be singing and learning two different songs together in the morning. We will be learning and singing, " Friends" for two weeks and also "Yellow Submarine" for another three weeks. Singing songs will help the kids to build sentences and also wake them up in the morning!

January 2nd - January 5th - "Friends"

January 8th - January 12th - "Friends"

January 15th - January 19th - "Yellow Submarine"

January 22th - January 26th - "Yellow Submarine"

January 27th - January 30th - "Yellow Submarine"

Writing

In writing class, we will be practicing writing different letters as usual. This writing practice will help the kids get familiar with the capital letters and the lower case letters. So they will know how to write sentences in the future. Their writing is improving very fast actually and I am careful to be sure the strokes are correct.

January 2nd - January 5th - "Writing practice"

January 8th - January 12th - "Matching and writing practice"

January 15th - January 19th - "Writing practice"

January 22th - January 26th - "Writing practice"

January 27th - January 30th - "Review"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot. Remember to read with your kids!

Best regards,

Tr. John



Lion Class Newsletter January of 2018

親愛的家長您好：

好的一年才剛開始！祝大家新年快樂！這將是我們 2018 年 1 月的課程安排。我們將繼續努力學習新的詞彙，自然發音和寫作。他們的英語有了很大的進步，而且他們的熟練程度與同齡的孩子相比也比較高，很棒的獅子班孩子們。

Tr. John

Reading

這將是我們 1 月的課程安排。我們將一起學習三本新書。我們將為閱讀比賽做準備。這些書將結合句子結構和以前的書。我們將學習更多的詞彙和學習更多的句子在一起。

January 2nd - January 5th - "Review!"

January 8th - January 12th - "Inu Duck's Toy"

January 15th - January 19th - "Prepare for reading contest"

January 22th - January 26th - "I Can do it all"

January 27th - January 30th - "Catch up and review"

Core Material

在 1 月裡，我們將重點關注 "我們的寵物"。我們將談論不同的動物和他們的樣子。我們也將學習什麼寵物需要以及如何對待和尊重生命。

January 2nd - January 5th - "Review!"

January 8th - January 12th - "Unit 1 week 3 Anthology" – Our Pets

January 15th - January 19th - "Unit 1 week 3 Anthology" – Our Pets

January 22th - January 26th - "Unit 1 week 3 Anthology" – Our Pets

January 27th - January 30th - "Catch up and review"

MPM

在 1 月，我們將練習對應，利用積木做配對。我們將學習不同的屬性，如：形狀、顏色和方向。我們還將學習數子的不同組合。我們在數學課上也會一同做多次練習。

January 2nd - January 5th - "C5: p6-10" 空間描述

January 8th - January 12th - "C5: p11-14" 數數

January 15th - January 19th - "C5: p15-18 空間對應

January 22th - January 26th - "Catch up and review"

January 27th - January 30th - "Catch up and review"

Phonics

我們將學習短母音 "u" 和短母音 "e"。我們將學習如何發音和如何使用它的句子。混合發音與短母音 "e" 的押韻，如何連接拼寫、書寫和口語。他們的自然發音是有一定的水準的。

January 2nd - January 5th - "p119 -123": 短母音

January 8th - January 12th - "p126 129": 短母音

January 15th - January 19th - "p130-134": 短母音

January 22th - January 26th - "p137-139, 141": 短母音

January 27th - January 30th - "p143, 145": 短母音

Physical Education

1 月的體能課，我們也會努力訓練孩子們如何一如既往地健康飲食。我也會教他們不要整天坐著看電視或玩 iPad。到戶外玩或利用一本好書放鬆！

January 2nd - January 5th - "Duck duck goose"

January 8th - January 12th - "Balance"

January 15th - January 19th - "Basketball"
January 22th - January 26th - "Jump!"
January 27th - January 30th - "Car marathon"

Songs and Movement

在 1 月，我們將在早上一起唱歌和學習兩首不同的歌曲。我們將學習和唱歌“朋友”兩個星期，和歌曲“黃色潛艇”三週。唱歌會說明孩子們建立句子，並在早上喚醒他們。

January 2nd - January 5th - "Friends"
January 8th - January 12th - "Friends"
January 15th - January 19th - "Yellow Submarine"
January 22th - January 26th - "Yellow Submarine"
January 27th - January 30th - "Yellow Submarine"

Writing

在寫作課程上，我們會像往常一樣練習寫不同的字母。這種寫作練習將說明孩子們熟悉大寫字母和小寫字母。因此，他們將知道如何在未來抒寫句子。實際上，他們的寫作速度正在提高，我很仔細地確認了他們的筆劃是否正確。

January 2nd - January 5th - "Writing practice"
January 8th - January 12th - "Matching and writing practice"
January 15th - January 19th - "Writing practice"
January 22th - January 26th - "Writing practice"
January 27th - January 30th - "Review"

Library/Storybook

我們將從圖書館選自己喜歡的書，每星期三帶他們回家。這些書將具有不同的閱讀水準。閱讀有助於提高他們的英語水準。記得和你的孩子們一起讀書！

最好的問候 , Tr. John